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Onderwerp: MFC Stevensweert 

Beste commissieleden, raadsleden en college, 

Ik zal mee eerst even voorstellen. Jan Klinkers, voorzitter van VV Stevensweert. 6 jaar geleden het stokje 
overgenomen en het gehele bestuur is vernieuwd. Een nieuwe, iets jongere, frisse wind. Noodzakelijk 
voor de vereniging op dat moment. Dat stokjes worden overgedragen aan een volgende generatie is 
noodzakelijk, maar er zijn nog meer zaken noodzakelijk om een vereniging in stand te houden. 

Vraag 1: Wie van u zit er bij een vereniging? 
Vraag 2: Welke 
Vraag 3 Gezellig daar en wat doet hij soms na een training/wedstrijd 

Wij als VV Stevensweert en alle andere verenigingen vinden dat ook gezellig. Het samen zijn, een sport 
beoefenen, kopje leegmaken, biertje drinken aan de bar en een beetje lachen samen. 
Het voelt voor mij een beetje alsof het overbodig is dat ik hier sta. Aangeven waarom een MFC van 
levensbelang is voor de toekomst van onze verenigingen en leefbaarheid in ons mooi dorpje. 

Maar ik doe het met plezier. 

Stel uw vereniging zou niet meer bestaan. Zou u het dan missen? 

Het verenigingsleven is een van de rode draden van een gemeenschap. Het zorgt voor samenhang. 
Datgeen wat ons als mens zo sterk maakt. iedereen die de verenigingen in Stevensweert kent of bij 
betrokken is, merkt dat het tijd is voor die nieuwe frisse wind. Het stokje overdragen aan een volgende 
generatie maar nu in de vorm van een accommodatie die passend is in deze maatschappij. Ga je in deze 
maatschappij niet mee met de tijd, dan raak je te ver achter en zullen er steeds meer verenigingen 
langzaam aan een pijnlijke dood sterven. De biljartclub, olv Mark Michels, is hier een recent voorbeeld 
van. Een leuke vereniging met 4 spelende teams moeten opheffen omdat ze nergens meer terecht 
konden. En zoals men altijd zegt "zaken die verdwijnen komen niet meer terug" 
Leefbaarheid en samenhang voor alle inwoners moet je creëren. Daarin hebben alle vereniging een 
grote verantwoordelijkheid, maar de gemeente net zo. 

We hebben in Stevensweert een bloeiend verenigingsleven waar menig vrijwilliger hard voor werkt en 
waar menig uurtje per week in gaat zitten. 
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Ik neem u allen even mee in mijn wereld van de voetbalclub en waarom het voor ons het MFC van groot 
belang is. 

Hoge lasten! 
Momenteel gaat onze vereniging gebukt onder hoge vaste lasten voornamelijk energiekosten. De 
investeringskosten voor verduurzaming van het pand zijn te hoog, welke niet door de vereniging 
bekostigt kunnen worden en daarnaast heeft ook de gemeente geen intentie om het pand naar de 
tegenwoordige tijd te trekken. 
Daarbovenop komt dat de onderhoudskosten van het gedateerde pand jaarlijks blijven toenemen. 

Dit maakt dat de maandelijkse energielasten ween forse 1000 euro zijn. Maar ook de gemeentelijke 
huur is momenteel buiten proportie gezien de staat van ons complex (laatste nota 4000 euro). We 
hoeven niet uit te leggen dat hier enorm veel energie van onze vrijwilligers, alsmede onze sponsoren 
tegenover moet staan om dit te kunnen compenseren. En deze energie en financiele bijdrage van leden 
en sponsoren wordt jaarlijks meer. 
Enige positieve compensatie is onze kantine omzetting die gelukkig ontzettend goed is. 

In de positieve cijfers draaien is bijna onmogelijk waardoor we niet meer vele jaren op deze voet kunnen 
doorgaan omdat we dan snel door onze reserves zijn. Gelukkig hebben we afgelopen jaren ook veel 
tijd ingestoken in het aanvragen van tegemoetkomingen en subsidies, en is de gemeente meermaals 
bereidt geweest hierin te voldoen. 

De huidige situatie van de club ziet er vanuit sportief oogpunt positief uit. Momenteel hebben we een 
groeiende aantal actieve leden (1.Sx zoveel tov 3 jaar geleden) en dit wordt gesterkt doordat we 
komend jaar weer een extra team kunnen inschrijven. 

Een mooie en belangrijke toevoeging aan het MFC zou de sportzaal zijn, daar wij als vereniging dan 
ook s 'winters (of ten tijde dat het veld het niet toelaat) door kunnen trainen, c.q. activiteiten indoor 
kunnen organiseren. 

Maar als voetbalclub merken we de laatste jaren de noodzaak van een MFC ook op een andere manier. 
Menig vereniging maakt gebruik van ons complex. Kindervakantiewerk en de basisschool organiseren 
activiteiten bij ons op het complex, elke ochtend is het koffie inloop uurtje voor de oude garde, we 
bieden de harmonie opslagplaats voor de instrumenten, Jeu de boulle baan die naast de kantine is 
gelegen, enige tijd gelden heeft de kaartclub enkele keren gebruik gemaakt van de kantine omdat ze 
moesten uitwijken en de dorpsraad gebruikt onze kantine voor vergaderingen en voorlichtingen voor 
het dorp. Als voetbalclub helpen we de andere verenigingen maar al te graag uit de brand. Maar 
brandjes blussen is en blijft een tijdelijke oplossing. 
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Tot slot: 

Al met al staan wij als vereniging positief tegen een bestuurlijke samenvoeging bij realisering van een 
MFC. Als (een van) de grootste gebruiker, kunnen wij de kosten voor ons als vereniging drukken en een 
toekomst bieden. Een duurzaam complex past ook precies in de filosofie en identiteit van de huidige 
tijd. 
De interactie en samenwerking met andere verenigingen wordt bevorderd door een MFC, wat op zijn 
beurt weer een positieve impact op de gehele gemeenschap heeft. 
Een MFC gelegen aan een sport en recreatiepark kan een Maaspareltje worden in de gemeente 
Maasgouw. Creëer een toekomst voor de verenigingen en leefbaarheid in ons mooi historisch dorpje. 
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